

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 24. August 2023

Deltagere: Dorte, Hanne, Louise, Ken, Katja (delvist), Gerd, Jon og Tia

Afbud: Bente

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Referat: Godkendt

2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia

Referat: Der har været lidt udskiftning i elevheste hen over sommeren, men ellers er der ikke så meget at berette pga. sommerferie.

3. Meddelelser fra formanden og forretningsudvalget v/Dorte

3.1. Budget

Referat: Omsætning forventes lidt mindre pga. færre opstaldere. Til gengæld er der færre omkostninger pga. besparelser på el, vand, mv. Budgettet viser pt. et mindre overskud.

3.2. Status på søgning af fonde v/ Louise

Referat: Der er søgt flere fonde til barriere i den gamle ridehal. Nogle har givet afslag, andre har desværre ikke svaret.

3.3. Skal vi evt. søge denne igen (sidst fik vi til hegnet omkring springbanen)? Man kan søge om materialer til en værdi af op til 50.000kr, men vi skal selv kunne lægge arbejdstimerne:

<https://www.jemogfix.dk/om-jem-fix/sponsorater/i-fixer-vi-stoetter/ansoeg/>

Referat: Drøftet og enighed om at der søges om materialer til barriere i den gamle ridehal – Louise J. kigger på det med hjælp fra Anders.

4. STU uddannelsen v/ Dorte

Referat: Der har været møde med kommunens sagsbehandlere, som var positive og der arbejdes videre på at komme i gang med uddannelsen på DAR. Max antal elever vil umiddelbart være omkring 10 og opstarten et mindre antal elever.

5. Hjælp til bogføring – status

Referat: Der er lavet en aftale med Mette Nørgaard omkring hjælp til bogføring.

6. Prioriteringsliste (er sat på standby indtil videre pga økonomien)

Referat: Intet at bemærke.

7. Meddelelser fra udvalgsposter

7.1. Stævneudvalg

Referat: Næste stævner ligger i november og januar, men ellers intet at bemærke.

7.2. Aktivitets og elevskoleudvalg

Referat: Både afgang og nye medlemmer af udvalget. Opgaverne er fordelt i det nye udvalg.

7.3. Cafeteriaudvalg

Referat: Der er kommet nyt cafe udvalg til elevstævner

7.4. Marketing- og sponsorudvalg

Referat: Præmier til stævnet i november blev drøftet. Hanne koordinerer med Bente.

8. Endnu ikke brugte bevillinger:

8.1. 2:1 puljen - Der resterer 129.076 kr. af bevillingen på 199.167 kr. Den resterende bevilling forlænges til 30. juni 2024, som vil blive den absolut sidste frist.

Referat: Har bedt kommunen om forlængelse og har fået godkendelse frem til 30.6.2024.

9. Prioritering til fondsansøgninger, 2:1 etc. ansøgninger i 2022 (er sat på standby indtil videre pga økonomien) vi prioriterer at søge til en 1 ny hest og 2 ponyer samt til vores del, så vi kan få brugt det resterende 2:1 tilskud.

Referat: Prioritering er hest, ikke pony.

10. Arbejdsdag?

Referat: Louise Eriksen står for at koordinere en arbejdsdag.

11. Eventuelt

Referat: Intet at bemærke.